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Wij stellen u voor kennis te nemen van:
De beantwoording van de artikel 45 vragen Swollewacht fractie inzake de tijdelijke vluchtelingen 
opvang Prinses Margriethaven, zoals verwoord in deze informatienota voor de raad.
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Toelichting op het voorstel

Inleiding
Op 21 juli heeft de fractie van Swollwacht artikel 45 vragen gesteld inzake de tijdelijke 
vluchtelingenopvang prinses Margriethaven in de gemeente Zwolle. In deze informatienota leest u de 
beantwoording daarvan.

Beantwoording:
1. Waarom moeten inwoners van Zwolle uit de krant vernemen dat er een cruiseschip naar
Zwolle komt voor tijdelijke vluchtelingenopvang?
Per abuis is een besloten beslisnota op de openbare besluitenlijst geplaatst. We hechten er veel 
waarde aan dat de omwonenden, wanneer een situatie zeker is, als eerste geïnformeerd worden 
daarom is dit bewuste voorstel besloten behandeld. De situatie was op dat moment nog allerminst 
zeker. We betreuren het dan ook dat zij dit uit de media moeten vernemen. 

2. Wanneer worden de omwonenden op fatsoenlijke wijze geïnformeerd?
Inmiddels is op 15 augustus duidelijkheid gekomen dat het schip definitief naar Zwolle komt en op 
welke ligplaats. Op 16 augustus zijn de bewoners van Holtenbroek deel 1 hierover via een 
bewonersbrief geïnformeerd. Op 18 augustus is een Q&A op de gemeente website geplaats. Deze 
wordt bijgewerkt zodra er meer of nieuwe informatie is. https://www.zwolle.nl/crisisnoodopvang 
Op 23 augustus heeft er een inloopbijeenkomst plaats gevonden zodat zij de locatie konden zien en in 
de gelegenheid waren om direct vragen te stellen. 

3. Is dit College het eens met Swollwacht dat het lezen van dit soort plannen uit de Stentor niet
bijdraagt aan draagvlak in de stad?
Het college betreurt dat men dit uit de media moet vernemen en niet direct vanuit de gemeente. 

4. Waarom zijn omwonenden niet direct ingelicht over een mogelijke komst van een cruiseschip
die gaat dienen als tijdelijke vluchtelingenopvang in de wijk Holtenbroek / Stadhagen?
Dat komt omdat het onzeker was of dat bewuste schip naar Zwolle zou komen. Het schip wat er 
inmiddels ligt, is het derde schip wat aangeboden/beschikbaar is. Bij elk schip is gekeken of het een 
mogelijkheid is en wat de best passende haven is. Toen die duidelijkheid er was, zijn de omwonenden 
direct door de gemeente geïnformeerd.

5. Is het College het met onze fractie eens dat dit proces zeer onzorgvuldig start op deze wijze?
Zie reactie vraag 3

6. Hoe garandeert dit College de veiligheid van de inwoners / winkeliers van Holtenbroek en
Stadshagen indien de, zoals valt te lezen in het krantenartikel, de opvarenden gewoon van
boord kunnen?
De vluchtelingen zijn vrij om te gaan en te staan waar zij dat willen zoals elke inwoner van Nederland. 
Onlangs zijn er, zoals u weet, 80 vluchtelingen opgevangen in Lumen Hotel en Events ten behoeve 
voor crisisnoodopvang. Daarover zijn geen overlastmeldingen bij de Lumen, de veiligheidsregio noch 
de gemeente Zwolle binnengekomen. Er was 24/7 begeleiding/beveiliging aanwezig en zij waren direct 
aanspreekbaar/bereikbaar voor de omwonende/gehuisvestigde ondernemers. 
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7. Betreft dit het zelfde type vluchteling als voorzien is in de Kamperpoort?
Nee, de vluchtelingen inzake crisisnoodopvang betreffen vluchtelingen die nog moeten starten aan de 
IND asielprocedure. De bewoners van de regionale opvang locatie in Kamperpoort hebben reeds een 
status (zijn statushouders) of zitten aan het einde van het IND asielproces waarbij ze een status zullen 
ontvangen (evident kansrijke asielzoeker). 

8. Hoe is het geregeld met begeleiding voor deze 140 tijdelijke vluchtelingen?
Dat zal op dezelfde wijze geschieden als de crisisnoodopvang in Lumen Hotel en Events. 24/7 
begeleiding/beveiliging en direct ook benaderbaar middels een telefoonnummer voor omwonenden. Zij 
kunnen daarop direct contact met de begeleiding/beveiliging hebben.

9. Kan dit College garanderen dat de opvang maximaal vijf weken duurt en niet zoals in Meppel
/ Drenthe mogelijk verlengd gaat worden?
De Margriethaven is beschikbaar tot 1 oktober 2022. Daarna wordt de haven gebruikt voor de 
beroepsvaart omdat de Scania haven verbouwd wordt en het haventerrein zal gebruikt worden voor de 
opslag van materiaal/goederen voor de werkzaamheden aan de ophoging van de dijken waardoor de 
havenruimte van de Margriethaven nodig is voor de beroepsvaart. 

10. Wat valt volgens dit college onder fatsoenlijke kamertjes?
Het college sluit zich aan bij de minimale normen die landelijk zijn vastgesteld voor crisisnoodopvang. 
De opvang in een opvangschip voldoet hier ruimschoots aan.

11. Zijn de overige voorzieningen op het schip in orde en geschikt voor 140 vluchtelingen?
Een opvangschip is ingesteld op een verblijf van een x-aantal passagiers(afhankelijk van de grootte 
van het schip en in dit geval 84 personen) zodat die een acceptabel verblijf hebben op het schip.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Dick Emmer


